

From: "Kirill Levanidov" [REDACTED]
Date: June 3, 2010 at 1:44:04 AM EDT
To: "peteris pildegovics" [REDACTED]
Subject: Re: set of documents for the loan

This is a contract for the purchase of the factory that we have already bought, and the documents of registration of companies. We agreed on the new factory and houses in Oslo, 20% on June 30, 30% on September 30, the rest on June 1, 2012. The cost of 12.7 million crowns for the entire lot, plus a separate contract for 2 million crowns for repair work with the seller's company. Now lawyers are working on the nuances, the main thing is that the seller has all this property painted for 4 different companies, and this is now settling down.

From: "Kirill Levanidov" [REDACTED]
Date: June 3, 2010 at 1:44:04 AM EDT
To: "peteris pildegovics" [REDACTED]
Subject: Re: nabor dokumentov dlja kredita

Это контракт на покупку той фабрики, что мы уже купили, и документы регистрации компаний. По новой фабрике и домам мы в Осло договорились, 20% 30 июня, 30% 30 сентября, остаток 1 июня 2012 года. Стоимость 12.7 млн крон за весь лот, плюс отдельный контракт на 2 млн крон на ремонтные работы с компанией продавца. Сейчас юристы работают над нюансами, главное в том, что у продавца все это имущество расписано на 4 разные компании, и это сейчас утрясается.



img-2241611-00
01.pdf



img-9222001-0
001.pdf



img-9261327-0
001.pdf